

《单词百科:IWS是什么意思?IWS怎么发音?IWS的解释和用法》

英语单词IWS是什么意思?IWS怎么读?IWS怎么发音?简答网为您整理了IWS的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



IWS的意思

1、abbr.Inland Waterway Service 内陆航道局;

IWS的双语例句

1、Content and Role of IWS

综合工作说明的内容和作用

2、Variations of curvature, torsion and stress of double helix wire in $6 \times 7 + \text{iws}$ wire rope

$6 \times 7 + \text{IWS}$ 双螺旋钢丝曲率和挠率及其应力变化特性

3、The results show that the finished products obtain the washable characteristics according to the standards of the IWS (International Wool Secretariat).

经蛋白酶防缩处理后的织物，可达到国际羊毛局可机洗标准。

4、This paper will discuss integrating Flex technology with J2EE architecture to reengineer the IWS Financial Data Monitor System from Client/ Server application to Rich Internet Application.

文章探讨了如何在J2EE架构中应用Flex技术，将金融数据监管系统IWS由Client/Server架构重构为RIA架构。

5、In this paper, we propose structure and composition module of the IWS at first, and study some data mining algorithm, and then realize one prototype system on this basis finally.

本文首先提出了IWS的结构和组成模块，然后围绕智能Web站点中的模块，研究了其中的一些关键的数据挖掘技术与算法，最后在此基础上实现了一个原型系统。

6、According to ahead discussion, 7 part give and publish one test prototype system-IWS, the last chapter summarizes research work of this dissertation and further researches are prospected.

根据前面的讨论，第7部分给出一个试验原型系统&IWS，最后一章总结了本文的所做的研究工作并给出了进一步的研究方向。

7、The investigation on the operating status of intermediate water system (IWS) in Beijing has been shown that the high operating cost of IWS is mainly caused by too small capacity.

本文依据北京市中水设施运行现状调查结果，着重分析了处理规模与运行成本后认为，现有中水处理规模偏小是造成中水成本偏高的主要原因。

以上是简答网为您整理的IWS怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于IWS的用法、IWS的释义、IWS的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/IWS>